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Berning-Everlo, Hilde
RE: Gedane toezegging
20220707 kerngesprek Albergen.pdf; Gesprek 30 augustus met wethouder oude
Avenhuis na ingelaste open raadsvergadering (informeel verslag).pdf

Hoog

Hoi Hilde,
Ik heb wat nagevraagd. De actiepunten, zoals ook in het verslag, zijn opgenomen zijn de volgend:
1. Het ontkennen van uitspraken door wethouder Bekhuis i.c.m. de uitleg van dorpsraad inzake het 
plaatsen van statushouders (20) in het hotel:

‘Wethouder Bekhuis zou tegen de dorpsraad hebben gezegd dat er minimale informatie in dit 
proces wordt verstrekt omdat de gemeente bang is voor onrust en/of represailles. Dit wordt 
ontkend door de wethouder’;

2. Volgens de dorpsraad hebben zij burgemeester Haverkamp tijdens een gesprek gevraagd of er 
een AZC op de locatie ’t EDshuys komt. De burgemeester ontkend dat die vraag is gesteld;

ad 1:
Op 7 juli 2022 heeft er een gesprek plaatsgevonden met de DR en burgemeester e.a. Onderwerp: 
Kerngesprek Albergen.
Er is toen zijdelings gesproken over ’t Elshuys. Dit onderwerp ontstond vanuit de opmerking over het 
gebrek aan communicatie. Door de burgemeester is dit toen algemeen aangehaald. In het verslag van het 
kernsgesprek is het volgende opgenomen:

• Vluchtelingen/statushouders, ontwikkelingen Elshuys. Pas met grotere aantallen wordt 
geïnformeerd, terwjl het van belang is om te weten wat waar gebeurt in het dorp zodat hier ook 
over gecommuniceerd kan worden richting omwonenden. Ook als er bjvoorbeeld nieuwe 
gezinnen komen in plaats van andere.

In het verslag van het gesprek 30 augustus
• 8 Juli jl. heeft de DR een gesprek gehad om uitnodiging van de Burgemeester over het verloop van de 

communicatie tussen de gemeente, DR en inwoners van Albergen. Hierin is aangegeven dat de laatste 
jaren veel fout is gegaan in de communicatie. De Burgemeester gaf hierin aan dat het zeer gewenst is dat 
er een open communicatie heerst tussen de gemeente en DR. Hierbij gaf zj aan datbj miscommunicatie 
of geen respons of andere problemen er door de voorzitster van de DR direct contact opgenomen mocht 
worden met haar, “de voorzitster heeft mjn nummer”. Tjdens het gesprek van 8 juli is nog expliciet 
gevraagd naar de status van het ’t Elshuys en mogeljk opvang van asielzoekers. Hierover was niets 
bekend en kon ook niet.

O.a. • was aanwezig bij dit gesprek. Er is toen niet gesproken over de opvanq van 
vluchtelingen.

ad 2:
Het geplande gesprek met de Dorpsraad op 30 augustus 2022, over de opvang van vluchtelingen, is 
destijds op het laatste moment afgezegd door de DR afgezegd. Dit i.v.m. de ingelaste raadsvergadering. 
Aan het einde van de raadsvergadering is echter wel gesproken met Martin Oude Avenhuis. Dit was een 
informeel gesprek met een aantal leden van de DR.
Van dit gesprek is door de DR wel een verslag gemaakt en opgestuurd naar de gemeente. Op dit verslag 
is niet gereageerd omdat hier geen ambtelijke ondersteuning getuige van was.
In dit verslag staat echter wel de passsage waar we naar op zoek zijn:
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Dit komt kennelijk voort uit een het telefoongesprek (april) met de voorzitter van dorpsraad. Misschien een
complete verrassing maar jij i.p.v. Ursula wordt ge-quote:

Daarop wordt er alsnog een brief uitgedaan naar alleen de direct naastgelegen omwonenden en niet naar
alle omwonenden. In april ontvangt •  een telefoonije van wethouder Berning die meedeelt dat er
statushouders zjn geplaatst in hotel ’ t Elshuys. Hierop wordt geantwoord dat de DR hier al van op de
hoogte is. De buurtbewoner die in maart contact heeft gehad met de gemeente is nameljk een lid van de
DR. Aan Berning wordt gevraagd wat er van de DR wordt gevraagd/verwacht, waarop het antwoord is
“niets Daarop wordt de vraag gesteld wanneer het in de krant komt waarop Berning reageert dat dit niet in
de publiciteit komt ivm mogeljk negatieve reacties of represailles.

Nu is dit een informeel verslag en ben jij wrs de enig die het telefoongesprek eventueel kan bevestigen.

Ik heb de verslagen bijgevoegd.

Vandaar mijn verzoek om afstemming.

Groet,

Van: Berning-Everlo, Hilde < @tubbergen.nl>
Verzonden: dinsdag 1 november 2022 11:09
Aan: < ab erk rach t.n l>

Onderwerp: FW: Gedane toezegging

Wil jij dit oppakken? Graag wat de actiepunten waren. Uit mijn hoofd o.a. het gesprekverslag Bgm en dorpsraad.
Vraag intern uitzetten of dit gespreksverslag gedeeld mag worden.
Graag ook een check op de andere actiepunten/toezeggingen.
Groeten Hilde

Van:
Verzonden: dinsdag 1 november 2022 06:28
Aan: Berning-Everlo, Hilde < @tubbergen.nl>
Onderwerp: Gedane toezegging

Goedemorgen mevrouw Berning,

Tijdens ons gesprek van 3 oktober 2022 hebt u ons de toezegging gedaan een aantal zaken uit te zoeken en
deze aan ons terug te koppelen.

Ondertussen is het 1 november, bij mij rijst de vraag wanneer we deze terugkoppeling kunnen verwachten?

Graag hoor ik van u.

Mvg,
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Verzonden vanuit Outlook voor iOS

Bestanden met macro's o.a. extensie .zip of .exe worden alleen na overleg door onze 
mailservers geaccepteerd!

3


